

THERE IS ONLY ONE PÁRISI UDVAR IN THE WORLD

The debut of the first The Unbound Collection by Hyatt brand luxury hotel in the region and the fourth in Europe is surrounded by great anticipation in Hungary as well as worldwide. This is indicated by constant attention from all over the world: many would like to be the first to stay in the hotel converted from the legendary building in Budapest.

The development project that is defining the City Center's image is approaching its finish line: currently the final touches are underway on the 110 room luxury hotel. Test operations have started, and the hotel's staff is preparing for the opening ceremony. In the beginning of autumn the hotel's commencement will be celebrated with a grandiose opening party.

EXCLUSIVE STORY, HIGH-END SERVICE

The conversion of the former Brudern-house was not an easy task: since we are talking about an emblematic building of the City Center, the hotel has received intense attention from the beginning, and this heightened attention followed the renovation all along. Since the building's purchase in 2014, the developer has had to solve the tasks involving the often unexpected complications caused by the historic site's reconstruction. According to the owners of Mellow Mood Hotels, Párisi Udvar Hotel will be the most beautiful privately owned building in Budapest. From the aspect of its architectural values it will be a true rarity, even in European comparison. The building that combines Moorish, Art Deco and Neo-Gothic architectural styles was renovated in accordance with historic site preservation regulations and it will return to be among the sights Budapest in its old magnificence. The hotel's principal attraction is in its originality, since there is only one hotel like this in the world. "We are very proud that we had the chance to revive this building with such rich history that is preserved as a historic site and loved by so many people. We hope that locals

and foreigners alike will marvel at this architecturally unparalleled sight of Budapest. This year we arrived to a significant milestone in our Company Group's over 20 year history. We are the first to join Hyatt Hotel chain's "The Unbound Collection by Hyatt brand" - Awad Zuhair and Hamdan Sameer, the owners of Mellow Mood Hotels, told our publication. The Unbound Collection by Hyatt always focuses on unique locations. It primarily targets travelers who like immersing themselves in the local culture, and instead of ordinary buildings prefer an extraordinary, exclusive accommodation with an intriguing history, while they demand perfect and high quality service.

TIME TRAVEL TO THE GOLDEN AGE OF BUDAPEST

The hotel has 18 suits and two presidential suits. The nearly 300 square meter suits, called Paris Residence and Budapest Residence, are situated on the uppermost level. If you step out onto the terrace you will feel like you are on the top of the world. The two Residences have their separate spa unit that provides perfect recreation and relaxation for guests. According to five star requirements, in the Párisi Udvar Hotel a spa unit with a steam bath, Finnish and infra sauna, as well as a massage pool and a 24 hour fitness gym are at the service of guests. In the 300 square meter event area, the five separate 160 person capacity conference halls are excellent for organizing lectures, press conferences and private events. In the passage way premium shops have opened. The almost 160 person capacity Párisi Passage Café & Brasserie is also located here, and evokes the atmosphere of turn of the century grand cafés.

Under the crystal dome specialty coffees and the delicacies of the hotel's confectionery are excellent choices during the day. After dinner you can taste the unique cocktail selection while listening to live piano music. The restaurant combines the gastronomical tradition of the happy peace times before World War I with the most modern international culinary trends. The owners hope that not only hotel guests will enjoy the Párisi Passage Café & Brasserie, and the restaurant will become the favorite spot of many Budapest residents.



Awad Zuhair and Hamdan Sameer

“فناء باريس” الفريد في العالم

لكل جناح مغطس و حمام "Spa" خاص به ليؤمن بذلك كل اساليب الراحة و الاستجمام للزوار.

في " فناء باريس" و استجابة لكل متطلبات تصنيف الخمس نجوم, تم انشاء حمامات بخار و ساونا بنوعها الفنلندية و الاشعاعية و برك تدليك و قاعة للتمارين الرياضية لتستقبل زوارها على مدار الساعة.

و يضم الفندق ايضا قاعة مناسبات بمساحة 300 متر مربع موزعة على خمسة اقسام تتسع ل 160 شخصا حيث يمكن اقامة المؤتمرات و المجازرات و المناسبات الخاصة.

اما ممرات الطابق الارضي فتحتوي علي محلات لبعض الماركات العالمية. بالاضافة لذلك فقد تم تخصيص مساحة خاصة لمطعم و كافيه "Passage Café & Brasserie" "Párisi" تتسع لما يقارب ال 160 شخص, ولقد صمم هذا المطعم ليعكس تاريخ و تصميم مطعم ال "Grand" الذي كان موجودا في بداية القرن العشرين. في هذا الكافيه يمكن للزوار ان يتذوقوا مختلف انواع القهوة العالمية المختلفة و الحلويات الفاخرة.

بعد وجبة عشاء فاخرة يتمتع زوار الفندق بسهرة كوكتيل فريدة يرافقها عزف جميل على البيانو.

بعد هذا الانجاز الكبير يتمنى القائمون على هذا العمل ان يكونوا ق اعدوا جزءا من التاريخ الى هذه المدينة و ثقافتها و تقاليدھا بصيغة حديثة ليس فقط لنزلاء الفندق بل و سكان المدينة و زوارها.

و بحسب مالكو شركة Mellow Mood. فان بناء « فناء باريس» يعد اجمل بناء ليس فقط في بودابست و انما على مستوى اوروبا وذلك لاحتواءه على عناصر معمارية فريدة منها الشرقية و القوطية المتجددة متحدة مع بعضها في عنصر واحد, كل ذلك جرى تجديده ضمن معايير الحفاظ على الارث التاريخي لهذا البناء.

ان ما يميز هذا البناء الفندقي هو انفرادية جماله و تصميمه ليس فقط في هنغاريا او اوروبا على صعيد العالم.

« نحن فخورون جدا بأننا قمنا بأحياء هذا البناء العزيز على قلوب الهنغاريين المليء بالتاريخ و الغني بالارث الحضاري

و نتمن ان نكون قد انجزنا شيئا معماريا فريدا يتعجب له ليس فقط سكان المدينة و انما زوارها القادمون من شتى انحاء العالم.»

بعد مضي 20 عاما على تأسيس شركتنا , وصلنا الان الى مرحلة جديدة و مهمة من العمل, حيث تعتبر شركتنا الاولى في منطقة وسط و شرق اوروبا التي تنضم تحت راية العلامة العالمية لسلسلة فنادق "Collection Hyatt The Unbound" التي تركز في عملها و استثماراتها على المناطق المميزة سياحيا و تضع في مركز اهتماماتها تلك الشريحة من السياح الذين تهتمهم حضارة و ثقافة و تاريخ البلدان التي يزورونها.

مغامرة في العصر الذهبي

يضم الفندق 18 جناحا خاصا بالاضافة الى جناحين ملكيين تحت أسم "Residence Paris" و "Budapest Residence" بمساحة 300 متر مربع لكل جناح في الطابق الاعلى من المبنى حيث يتمتع ساكنها بأطلالة فريد على العالم.

تشارف أعمال التجديد على الانتهاء, و في هذه الاثناء يتم وضع اللمسات الاخيرة على تأهيل ذلك الفندق الفخم بغرفة ال 110 الذي سوف يحدد معالم مركز العاصمة الهنغارية بودابست.

قبل فترة قصيرة بدأت اعمال التشغيل التجريبية للفندق و في نفس الوقت يستعد العمال و الموظفون للافتتاح و استقبال الزوار ولكن الافتتاح الرسمي سيكون في خريف هذا العام ضمن اطار احتفالية ضخمة.

تاريخ حصري

لم تكن عملية تجديد و اعادة بناء قصر "Brudern" بالسهولة على الاطلاق.

حيث يعتبر هذا البناء من أهم و أجمل بنايات العاصمة , فمنذ بداية عمليات التجديد و التأهيل, تم متابعة الاجراءت بأقصى و أدق درجات الاهتمام المهني.

فمنذ عام ٤١٠٢ رافقت عمليات التجديد صعوبات و تحديات و احينا مفاجآت حيث ان البناء يعد ارثا تاريخيا يجب حمايته و الحفاظ على تصاميمه و تفاصيله الاصلية.



Awad Zuhair and Hamdan Sameer